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Protokół nr 8/15 
z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
z dnia 28 stycznia 2016  r. 

 
Ad 1 
Posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska otworzył Przewodniczący 
Stanisław Dudka, który powitał członków Komisji. 
 
 
Ad 2 
Obecni: 

• Przewodniczący:     Stanisław Dudka 
• Członkowie:      Maciej Biskup    

Aleksander Dolczewski 
Grzegorz Grzegorzewski 

        Tomasz Skibicki 
        
W posiedzeniu Komisji uczestniczył Naczelnik Wydziału OR Pan Andrzej Szumski.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Ad 3 
Przewodniczący Stanisław Dudka przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku głosowania 
porządek został przyjęty głosami 5 „za”. 
 
Ad 4  
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2015 r.  
Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie następującej treści: 

1. W 2015 r.  Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  w trakcie realizacji 
planu pracy obradowała na 7 posiedzeniach (12.01, 20.03, 14.05, 18.05, 16.06, 
17.09, 23.11.2015 r.), zachowując quorum umożliwiające podejmowanie wiążących 
postanowień. 

2. W skład komisji wchodzili: 
Przewodniczący    Stanisław Dudka 
Wiceprzewodniczący    Aleksander Dolczewski 

 Członkowie:     Maciej Biskup 
       Grzegorz Grzegorzewski  
       Tomasz Skibicki.     

3. Celem posiedzeń było: 
a) opiniowanie projektów uchwał dotyczących problematyki rolnictwa, leśnictwa i 

ochrony środowiska, 
b) udział w rozwiązywaniu problemów w sytuacjach wyjątkowych dla rolnictwa w 

powiecie gostyńskim,   
c) opiniowanie projektu budżetu na 2015 r.,  
d) spotkanie z Powiatowym Lekarzem Weterynarii, 
e) spotkanie z przedstawicielami spółek wodnych,  
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f) spotkanie z przedstawicielami Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego 
w celu omówienia spraw związanych z ubezpieczeniem rolników, 

g) spotkanie z przedstawicielami Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa, Wielkopolskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego oraz Izby 
Rolniczej, 

h) spotkanie z przedstawicielami kół łowieckich,   
i) opiniowanie projektu budżetu na 2016 r.  

4. Łącznie Komisja zaopiniowała 7 projektów uchwał Rady Powiatu.  
5. Ponadto Komisja wydała opinie w następujących sprawach: 

a) informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego powiatu 
gostyńskiego w 2014 r.  

b) informacji o działalności Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i 
Nasiennictwa w Poznaniu na terenie powiatu gostyńskiego w 2014 r., 

c)  informacji Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska i działalności kontrolnej 
na obszarze województwa z uwzględnieniem powiatu gostyńskiego w 2014 r.  

6. Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska złożyła następujące wnioski:   
a) W dniu 16 czerwca 2015 r.  zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskami  w 

sprawie: 
• rozważenia możliwości poszerzenia przebudowywanego odcinka drogi 

powiatowej nr 4947P Stary Gostyń-Daleszyn do 6 m na wysokości 
pobudowanego chodnika, 

• przeprowadzenia wizji lokalnej przepustów kanalizacyjnych w 
miejscowości Daleszyn i rozważenie możliwości usunięcia powstałych 
zapaści.  

b) W dniu 17 września  2015 r. złożyła wniosek w sprawie wycięcia krzewów na 
przejeździe kolejowym w Strumianach.  

c)  W dniu 23 listopada 2015 r. złożyła wnioski  w sprawie:  
• naprawy ubytków w nawierzchni na drodze powiatowej 4087P Borek Wlkp. – 

Jeżewo, 
• wycięcia krzewów przy drodze powiatowej Kosowo-Klony-Stary Gostyń, 
• wyrównania pobocza od posesji nr 17 w Sikorzynie do budynku Szkoły 

Podstawowej.   
 
Sprawozdanie za 2015 r. Komisja przyjęła  pozytywnie w wyniku głosowania: 5 głosów 
„za”.  
 
Ad 5 
Przyjęcie planu pracy Komisji na 2016 r. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że oprócz punktów obligatoryjnych można by spotkać  
się z Nadleśniczym w Piaskach.  
Naczelnik Wydziału OR zaproponował, aby z Nadleśniczym omówić   sprawy dotyczące 
retencji wody w lasach. Dodał, że z wnioskiem o dofinansowanie zakupu węzy   wystąpili 
pszczelarze ze względu na bezpieczeństwo pszczół. Wyjaśnił, że pszczelarze borykają się z 
chorobą pszczół o nazwie waroza, a także z innymi chorobami, które nie do końca zostały 
zdiagnozowane.  
Radny Grzegorz Grzegorzewski poruszył kwestię monitorowania powietrza w Gostyniu. 
Naczelnik poinformował, że weźmie udział w organizowanym seminarium na ten temat, które 
odbędzie się w Hutniku. Będą tam omówione tematy dotyczące tzw. niskiej emisji. Dodał, że 
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również w spotkaniu tym weźmie udział firma, która przyjedzie z urządzeniami pomiarowymi i 
zostaną przeprowadzone wstępne badania.   
 
Komisja po przeprowadzonej dyskusji przyjęła w wyniku głosowania: 5 głosów „za” plan 
pracy na 2016 r.   
Zadania realizowane przez cały rok: 

1. Opiniowanie projektów uchwał dotyczących problematyki rolnictwa, leśnictwa i 
ochrony środowiska. 

2. Udział w rozwiązywaniu problemów w sytuacjach wyjątkowych dla rolnictwa w 
powiecie gostyńskim. 

I KWARTAŁ: 
1.  Spotkanie z Powiatowym Lekarzem Weterynarii.  
2.  Spotkanie z Nadleśniczym z Piasków. Omówienie sprawy dotyczącej retencji wody 

w lasach.    
II KWARTAŁ: 

1. Spotkanie z przedstawicielami cukrowni Pfeifer & Langen Polska.  
III KWARTAŁ 

1. Spotkanie z przedstawicielami Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego w 
celu omówienia spraw związanych z ubezpieczeniem rolników. 

2. Spotkanie z przedstawicielami Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, 
    Wielkopolskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego oraz Izby Rolniczej.  

IV KWARTAŁ 
1. Spotkanie z przedstawicielami związków pszczelarskich.  
2. Opiniowanie projektu budżetu na 2017 r.  

 
Ad 6 
Wolne głosy i wnioski. 
Radny Grzegorz Grzegorzewski zaproponował, żeby wystąpić z prośbą do Zarządu Powiatu, 
aby Zarząd wystąpił z pismem do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w 
sprawie zainstalowania w Gostyniu  urządzenia pomiarowego do oznaczania ilości pyłu w 
powietrzu.   
Powyższy wniosek Komisja przyjęła w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 
 
Naczelnik Szumski poinformował, że Zarząd Powiatu podejmie działania mające na celu 
uruchomienie pracowni (laboratorium) w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu  i 
planuje zakup przedmiotowego urządzenia.  
Następnie głos zabrał Radny Grzegorz Grzegorzewski zapytał, jaka firma wykonywała 
wycinkę gałęzi przy drodze Siedlec – Pępowo oraz w kierunku miejscowości Niepart, czy 
firmie wykonującej zadanie zapłacono za wykonaną pracę i w jakiej kwocie.  
Podsumowując dodał, że był osobiście sprawdzić jak zostało to wykonane i drzewa zostały 
strasznie okaleczone.  
Powyższy wniosek Komisja przyjęła w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 
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Ad 7) 
Przewodniczący Komisji Stanisław Dudka podziękował zebranym za przybycie, po czym 
zamknął posiedzenie komisji. 
 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Rolnictwa, Leśnictwa 

i Ochrony Środowiska 
 

Stanisław Dudka 
 
 
 
 
Protokołowała: Joanna Bilińska 

 


